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ZAPISNIK 
12. seje Občinskega sveta z dne 23. septembra 2020 

 
 
UGOTOVITEV SKLEPČNOSTI 
====================================================================== 
Od 29 članic in članov Občinskega sveta je na seji prisotnih 22 članic in članov. Anton ISKRA 
in mag. Šemso MUJANOVIĆ sta odsotnost opravičila, Natalija BERLEC in Matija SITAR 
MOČNIK sta sporočila, da bosta na sejo zamudila. 
 
Sejo je vodil Matej SLAPAR, župan.  
 
Poleg članic in članov Občinskega sveta so se seje udeležili še: 
- Maja SUŠNIK, direktorica občinske uprave, 
- Aleš ŠKORJANC, podsekretar – vodja Oddelka za gospodarske dejavnosti, gospodarske 

javne službe in finance, 
- dr. Marija Tadeja JEŽEK, podsekretarka – vodja Oddelka za urejanje prostora, 
- Katarina VEGEL, višja svetovalka za področje družbenih dejavnosti (nadomeščanje vodje 

Oddelka za družbene dejavnosti), 
- Boris RAVBAR, podsekretar – vodja Oddelka za razvoj in investicije, 
- Marija KOS, podsekretarka – pomočnica vodje Oddelka za področje finančnega 

poslovanja, 
- Lea LOGAR, strokovna sodelavka VII/1, 
- Kristina ZABAVNIK, višja svetovalka za delovanje organov občine, 
- Sanja KUKOVIČ, strokovna sodelavka VII/2 (II), 
- Uršula MIHELČIČ GLAVAN, višja svetovalka za ohranjanje stavbne dediščine in izgradnjo 

objektov družbenih dejavnosti, 
- Franc RESNIK, višji svetovalec za gospodarske dejavnosti in gospodarske javne službe, 
- Staš KOS in Jure ERŽEN, LEAG – Lokalna energetska agencija Gorenjske, 
- Franci KRAMAR, v.d. direktorja Zavoda za turizem, šport in kulturo Kamnik, 
- Iztok ČEBAŠEK, portal Kamnik.info. 
 
 
POTRDITEV ZAPISNIKA 11. SEJE OBČINSKEGA SVETA Z DNE 17. JUNIJA 2020 
====================================================================== 
Zapisnik je objavljen v gradivu št. 12. 
 
Pripombe na zapisnik ni bilo.  
 
Občinski svet je sprejel naslednji  

sklep: 
 
Občinski svet sprejme zapisnik 11. seje Občinskega sveta z dne 17. junija 2020. 
 
Glasovanje:  
Prisotno: 25;  
Za: 23;  proti: 0. 



POTRDITEV ZAPISNIKA 4. DOPISNE SEJE OBČINSKEGA SVETA, KI JE POTEKALA 
OD 24. DO 26. AVGUSTA 2020 DO 24. URE 
====================================================================== 
Zapisnik je objavljen v gradivu št. 12. 
 
Pripombe na zapisnik ni bilo.  
 
Občinski svet je sprejel naslednji  

sklep: 
 
Občinski svet sprejme zapisnik 4. dopisne seje Občinskega sveta, ki je potekala od 24. do 
26. avgusta 2020 do 24. ure. 
 
Glasovanje:  
Prisotno: 25;  
Za: 25;  proti: 0. 
 
 
DNEVNI RED 
====================================================================== 
Predlog dnevnega reda je objavljen v gradivu št. 12.  
 
Barbara STRAJNAR je predlagala razširitev dnevnega reda s tč. »Potrditev Predinvesticijske 
zasnove in Investicijskega programa za projekt »Regionalna kolesarska povezava Kamnik – 
Mengeš – Trzin – Ljubljana««, ki se jo na dnevni red uvrsti kot 7. točko, ostale pa se 
ustrezno preštevilčijo.   
 
Stališča sta predstavila Igor ŽAVBI – LMŠ in Robert PROSEN – LSU. 
 
Barbara STRAJNAR je dodatno pojasnila razloge za predlagano razširitev.   
 
Glasovanje:  
Prisotno: 25;  
Za: 25;  proti: 0. 
 
Barbara STRAJNAR je predlagala razširitev dnevnega reda s tč. »Potrditev Investicijskega 
programa za projekt »Kolesarska povezava Kamnik – Godič««, ki se jo na dnevni red uvrsti 
kot 8. točko, ostale pa se ustrezno preštevilčijo.   
 
Stališče je predstavil Igor ŽAVBI – LMŠ. 
 
Barbara STRAJNAR je dodatno pojasnila razloge za predlagano razširitev.   
 
Edis RUJOVIĆ je zastavil proceduralno vprašanje, na katero je odgovoril župan Matej 
SLAPAR. 
 
Glasovanje:  
Prisotno: 25;  
Za: 13;  proti: 8. 
 
Katarina VEGEL je predlagala, da se tč. »Predlog Odloka o spremembah in dopolnitvah 
Odloka o vrednotenju športnih programov v Občini Kamnik« obravnava po skrajšanem 
postopku.   
 
 



Glasovanje:  
Prisotno: 26;  
Za: 26;  proti: 0. 
 
Katarina VEGEL je predlagala, da se tč. »Predlog Odloka o spremembi Odloka o ustanovitvi 
Proračunskega sklada za športne objekte v Občini Kamnik« obravnava po skrajšanem 
postopku.   
 
Glasovanje:  
Prisotno: 26;  
Za: 25;  proti: 0. 
 
Dr. Marija Tadeja JEŽEK je predlagala, da se tč. »Predlog Odloka o spremembah in 
dopolnitvah Odloka o programu opremljanja stavbnih zemljišč in merilih za odmero 
komunalnega prispevka na območju Občine Kamnik« obravnava po skrajšanem postopku.   
 
Glasovanje:  
Prisotno: 26;  
Za: 26;  proti: 0. 
 
Matej SLAPAR, župan, je z dnevnega reda umaknil tč. »Predlog Odloka o spremembah in 
dopolnitvah Odloka o ureditvi cestnega prometa in prometni ureditvi javnih površin na 
območju Občine Kamnik – skrajšani postopek«. 
 
Občinski svet je sprejel naslednji dnevni red 12. seje Občinskega sveta: 
1. Volitve in imenovanja 
2. Vprašanja in pobude 
3. Seznanitev z letnimi poročili javnih zavodov v Občini Kamnik za leto 2019 
4. Predlog Odloka o Občinskem podrobnem prostorskem načrtu VČ-05 Volčji Potok – 

druga obravnava 
5.  Potrditev Dokumenta identifikacije investicijskega projekta in Investicijskega 

programa »Celovita energetska prenova stavb v lasti Občine Tržič, Občine Kamnik in 
Občine Preddvor« 

6. Predlog Programa del za leto 2020 za opravljanje gospodarske javne službe dobave, 
postavitve, vzdrževanja in izvajanja javne razsvetljave v občini Kamnik 

7. Potrditev Predinvesticijske zasnove in Investicijskega programa za projekt 
»Regionalna kolesarska povezava Kamnik – Mengeš – Trzin – Ljubljana« 

8. Potrditev Investicijskega programa za projekt »Kolesarska povezava Kamnik – 
Godič« 

9. Predlog Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o vrednotenju športnih 
programov v Občini Kamnik – skrajšani postopek 

10. Predlog Odloka o spremembi Odloka o ustanovitvi Proračunskega sklada za športne 
objekte v Občini Kamnik – skrajšani postopek 

11. Predlog sklepov o razporeditvi presežka prihodkov nad odhodki javnih zavodov, 
katerih ustanoviteljica ali soustanoviteljica je Občina Kamnik 

12. Predlog Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o programu opremljanja 
stavbnih zemljišč in merilih za odmero komunalnega prispevka na območju Občine 
Kamnik – skrajšani postopek 

13. Predlog Odloka o rebalansu proračuna Občine Kamnik za leto 2020 – skrajšani 
postopek 

14. Predlog Sklepa o opustitvi javnega dobra 
 
Glasovanje:  
Prisotno: 26;  
Za: 26;  proti: 0. 



Ad 1) VOLITVE IN IMENOVANJA 
====================================================================== 
Predlog sklepov je objavljen v gradivu št. 12.   
 
Predlagatelj: Komisija za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja. 
 
 

I. Sklep o imenovanju predstavnikov ustanovitelja v Svet Osnovne šole Stranje 
 

Uvodno obrazložitev je podala Ivanka UČAKAR, predsednica Komisije za mandatna 
vprašanja, volitve in imenovanja. 
 
Razpravljal je Edis RUJOVIĆ. 
 
Občinski svet je sprejel naslednji 

sklep: 
 
Občinski svet Občine Kamnik sprejme Sklep o imenovanju predstavnikov ustanovitelja v Svet 
Osnovne šole Stranje. 
 
Glasovanje:  
Prisotno: 26;  
Za: 26;  proti: 0. 
 
 
II. Sklep o imenovanju predstavnikov ustanovitelja v Svet Zavoda za turizem, šport in 

kulturo Kamnik 
 
Uvodno obrazložitev je podala Ivanka UČAKAR. 
 
Razpravljali so: 
 
Svetnice in svetniki: Igor ŽAVBI, Edis RUJOVIĆ, Anton Tone SMOLNIKAR, Nives MATJAN 
in Žaklina ZDRAVKOVIĆ. 
 
Občinski svet je sprejel naslednji 

sklep: 
 
Občinski svet Občine Kamnik sprejme Sklep o imenovanju predstavnikov ustanovitelja v Svet 
Zavoda za turizem, šport in kulturo Kamnik. 
 
Glasovanje:  
Prisotno: 26;  
Za: 14;  proti: 10. 
 
 
Ad 2) VPRAŠANJA IN POBUDE 
====================================================================== 
Na podano pobudo svetniške skupine LMŠ – Igorja ŽAVBIJA je odgovoril Matej SLAPAR, na 
vprašanje svetniške skupine LDP – Edisa RUJOVIĆA pa je odgovorila Uršula MIHELČIČ 
GLAVAN. 
 
 
 



Ad 3) SEZNANITEV Z LETNIMI POROČILI JAVNIH ZAVODOV V OBČINI KAMNIK ZA 
LETO 2019 

====================================================================== 
Povzetek letnih poročil je objavljen v gradivu št. 12, celotna poročila pa so objavljena na 
spletni strani Občine Kamnik. 
 
Predlagatelj: Matej Slapar, župan. 
 
Uvodno obrazložitev je podala Katarina VEGEL, višja svetovalka za področje družbenih 
dejavnosti. 
 
Razpravljali so: 
 
Delovna telesa: Alenka JEVŠNIK – Odbor za družbene dejavnosti.  
 
Svetniške skupine: Ivanka UČAKAR – NSi.  
 
Svetnice in svetniki: Igor ŽAVBI. 
 
Dodatna pojasnila je podal župan Matej SLAPAR. 
 
Občinski svet je sprejel naslednji 

sklep: 
 
Občinski svet Občine Kamnik se seznani z letnimi poročili javnih zavodov za leto 2019, 
katerih ustanoviteljica ali soustanoviteljica je Občina Kamnik. 
 
Glasovanje:  
Prisotno: 27;  
Za: 22;  proti: 0. 
 
 
Ad 4) PREDLOG ODLOKA O OBČINSKEM PODROBNEM PROSTORSKEM NAČRTU 

VČ-05 VOLČJI POTOK – DRUGA OBRAVNAVA 
====================================================================== 
Predlog odloka je objavljen v gradivu št. 12. 
 
Predlagatelj: Matej Slapar, župan. 
 
Uvodno obrazložitev je podala dr. Marija Tadeja JEŽEK, podsekretarka – vodja Oddelka za 
urejanje prostora. 
 
Razpravljali so: 
 
Svetniške skupine: dr. Jernej MARKELJ – NSi.  
 
Svetnice in svetniki: Anton Tone SMOLNIKAR, Igor ŽAVBI in Jože KOROŠEC. 
 
Na vprašanja iz razprave je odgovorila poročevalka dr. Marija Tadeja JEŽEK. 
 
Občinski svet je sprejel naslednji 

sklep: 
 
Občinski svet Občine Kamnik sprejme Odlok o Občinskem podrobnem prostorskem načrtu 
VČ-05 Volčji Potok. 



Glasovanje: 
Prisotno: 26; 
Za: 24;  proti: 0. 
 
 
Ad 5) POTRDITEV DOKUMENTA IDENTIFIKACIJE INVESTICIJSKEGA PROJEKTA IN 

INVESTICIJSKEGA PROGRAMA »CELOVITA ENERGETSKA PRENOVA STAVB 
V LASTI OBČINE TRŽIČ, OBČINE KAMNIK IN OBČINE PREDDVOR« 

====================================================================== 
Dokument identifikacije investicijskega projekta in Investicijski program sta objavljena v 
gradivu št. 12. 
 
Dodatno gradivo: Dodatek Dokumentu identifikacije investicijskega projekta so članice in 
člani sveta prejeli po elektronski pošti. 
 
Predlagatelj: Matej Slapar, župan. 
 
Uvodno obrazložitev sta podala Boris RAVBAR, podsekretar – vodja Oddelka za razvoj in 
investicije, ter Staš KOS, predstavnik LEAG – Lokalne energetske agencije Gorenjske. 
 
Razprave ni bilo. 
 
Občinski svet je sprejel naslednji 

sklep: 
 
1. Občinski svet Občine Kamnik potrdi Dokument identifikacije investicijskega projekta 

»Celovita energetska prenova stavb v lasti Občine Tržič, Občine Kamnik in Občine 
Preddvor« v delu, ki se nanaša na objekta v lasti Občine Kamnik. 

 
Glasovanje: 
Prisotno: 26; 
Za: 25;  proti: 0. 
 
2. Občinski svet Občine Kamnik potrdi Investicijski program »Celovita energetska prenova 

stavb v lasti Občine Tržič, Občine Kamnik in Občine Preddvor« v delu, ki se nanaša na 
objekta v lasti Občine Kamnik. 

 
Glasovanje: 
Prisotno: 26; 
Za: 24;  proti: 0. 
 
 
Ad 6) PREDLOG PROGRAMA DEL ZA LETO 2020 ZA OPRAVLJANJE GOSPODARSKE 

JAVNE SLUŽBE DOBAVE, POSTAVITVE, VZDRŽEVANJA IN IZVAJANJA JAVNE 
RAZSVETLJAVE V OBČINI KAMNIK 

====================================================================== 
Predlog programa je objavljen v gradivu št. 12. 
 
Predlagatelj: Matej Slapar, župan. 
 
Uvodno obrazložitev je podal Franc RESNIK, višji svetovalec za gospodarske dejavnosti in 
gospodarske javne službe. 
 
 
 



Razpravljali so: 
 
Svetnice in svetniki: Žaklina ZDRAVKOVIĆ, Karmen KAPLJA, Igor ŽAVBI in Aleksander 
URŠIČ. 
 
Na vprašanja iz razprave sta odgovorila poročevalec Franc RESNIK in Aleš ŠKORJANC, 
podsekretar – vodja Oddelka za gospodarske dejavnosti, gospodarske javne službe in 
finance. 
 
Občinski svet je sprejel naslednji 

sklep: 
 
Občinski svet Občine Kamnik sprejme Program del za leto 2020 za opravljanje gospodarske 
javne službe dobave, postavitve, vzdrževanja in izvajanja javne razsvetljave v občini Kamnik. 
 
Glasovanje: 
Prisotno: 27; 
Za: 25;  proti: 0. 
 
Matej SLAPAR, župan, je ob 18.10 odredil odmor. Seja se je nadaljevala ob 18.35, ko je bilo 
po ugotovitvi sklepčnosti prisotnih 17 svetnic in svetnikov. 
 
 
Ad 7) POTRDITEV PREDINVESTICIJSKE ZASNOVE IN INVESTICIJSKEGA 

PROGRAMA ZA PROJEKT »REGIONALNA KOLESARSKA POVEZAVA KAMNIK 
– MENGEŠ – TRZIN – LJUBLJANA« 

====================================================================== 
Predinvesticijsko zasnovo in Investicijski program so članice in člani sveta prejeli po 
elektronski pošti. 
 
Predlagatelj: Matej Slapar, župan. 
 
Uvodno obrazložitev je podala Barbara STRAJNAR, višja svetovalka za razvojne projekte. 
 
Razpravljali so: 
 
Svetnice in svetniki: Marko ŠAREC, dr. Jernej MARKELJ, mag. Urban BERGANT, Jože 
KOROŠEC, Aleksander URŠIČ, Igor ŽAVBI, Bogdan POGAČAR in Natalija BERLEC.  
 
Na vprašanja iz razprave je odgovorila poročevalka Barbara STRAJNAR. 
 
Občinski svet je sprejel naslednji 

sklep: 
 
Občinski svet Občine Kamnik potrdi Predinvesticijsko zasnovo (PIZ) in Investicijski program 
za projekt »Regionalna kolesarska povezava Kamnik – Mengeš – Trzin – Ljubljana«, 
izdelovalca Sl Consult d.o.o. 
 
Glasovanje: 
Prisotno: 25; 
Za: 25;  proti: 0. 
 
 
 



Ad 8) POTRDITEV INVESTICIJSKEGA PROGRAMA ZA PROJEKT »KOLESARSKA 
POVEZAVA KAMNIK – GODIČ« 

====================================================================== 
Investicijski program so članice in člani sveta prejeli po elektronski pošti. 
 
Predlagatelj: Matej Slapar, župan. 
 
Uvodno obrazložitev je podala Barbara STRAJNAR, višja svetovalka za razvojne projekte. 
 
Razpravljali so: 
 
Svetnice in svetniki: Aleksander URŠIČ, mag. Urban BERGANT, Duško PAPEŽ, Karla URH 
in Anton Tone SMOLNIKAR. 
 
Na vprašanja iz razprave je odgovorila poročevalka Barbara STRAJNAR. 
 
Občinski svet je sprejel naslednji 

sklep: 
 
Občinski svet Občine Kamnik potrdi Investicijski program za projekt »Kolesarska povezava 
Kamnik – Godič«, izdelovalca Sl Consult d.o.o. 
 
Glasovanje: 
Prisotno: 27; 
Za: 27;  proti: 0. 
 
 
Ad 9) PREDLOG ODLOKA O SPREMEMBAH IN DOPOLNITVAH ODLOKA O 

VREDNOTENJU ŠPORTNIH PROGRAMOV V OBČINI KAMNIK – SKRAJŠANI 
POSTOPEK 

====================================================================== 
Predlog odloka je objavljen v gradivu št. 12. 
 
Predlagatelj: Matej Slapar, župan. 
 
Uvodno obrazložitev je podal Franci KRAMAR, v.d. direktorja Zavoda za turizem, šport in 
kulturo Kamnik. 
 
1. obravnava 
 
Razpravljal je Igor ŽAVBI. 
 
Na vprašanja iz razprave je odgovoril poročevalec Franci KRAMAR. 
 
Občinski svet je sprejel naslednji 

sklep: 
 
Občinski svet Občine Kamnik sprejme Odlok o spremembah in dopolnitvah Odloka o 
vrednotenju športnih programov v Občini Kamnik v prvi obravnavi. 
 
Glasovanje: 
Prisotno: 27; 
Za: 27;  proti: 0. 
 
 



2. obravnava 
 
Razprave ni bilo. 
 
Občinski svet je sprejel naslednji 

sklep: 
 
Občinski svet Občine Kamnik sprejme Odlok o spremembah in dopolnitvah Odloka o 
vrednotenju športnih programov v Občini Kamnik. 
 
Glasovanje: 
Prisotno: 27; 
Za: 27;  proti: 0. 
 
 
Ad 10) PREDLOG ODLOKA O SPREMEMBI ODLOKA O USTANOVITVI 

PRORAČUNSKEGA SKLADA ZA ŠPORTNE OBJEKTE V OBČINI KAMNIK – 
SKRAJŠANI POSTOPEK 

====================================================================== 
Predlog odloka je objavljen v gradivu št. 12. 
 
Predlagatelj: Matej Slapar, župan. 
 
Uvodno obrazložitev je podala Katarina VEGEL, višja svetovalka za področje družbenih 
dejavnosti.  
 
1. obravnava 
 
Razprave ni bilo.  
 
Občinski svet je sprejel naslednji 

sklep: 
 
Občinski svet Občine Kamnik sprejme Odlok o spremembi Odloka o ustanovitvi 
Proračunskega sklada za športne objekte v Občini Kamnik v prvi obravnavi. 
 
Glasovanje: 
Prisotno: 27; 
Za: 27;  proti: 0. 
 
2. obravnava 
 
Razprave ni bilo.  
 
Občinski svet je sprejel naslednji 

sklep: 
 
Občinski svet Občine Kamnik sprejme Odlok o spremembi Odloka o ustanovitvi 
Proračunskega sklada za športne objekte v Občini Kamnik. 
 
Glasovanje: 
Prisotno: 27; 
Za: 27;  proti: 0. 
 



Ad 11) PREDLOG SKLEPOV O RAZPOREDITVI PRESEŽKA PRIHODKOV NAD 
ODHODKI JAVNIH ZAVODOV, KATERIH USTANOVITELJICA ALI 
SOUSTANOVITELJICA JE OBČINA KAMNIK 

====================================================================== 
Predlog sklepov je objavljen v gradivu št. 12. 
 
Predlagatelj: Matej Slapar, župan. 
 
Uvodno obrazložitev je podala Katarina VEGEL, višja svetovalka za področje družbenih 
dejavnosti.  
 
Razpravljali so: 
 
Svetnice in svetniki: Igor ŽAVBI, Jože KOROŠEC, dr. Janez RIFEL, Aleksander URŠIČ, 
Anton Tone SMOLNIKAR in Franci SPRUK.  
 
Na vprašanja iz razprave je odgovorila poročevalka Katarina VEGEL. 
 
Igor ŽAVBI je podal proceduralni predlog, da se o vseh predlaganih sklepih glasovanje 
izvede skupaj.  
 
Glasovanje: 
Prisotno: 26; 
Za: 23;  proti: 0. 
 
Občinski svet je sprejel naslednji 

sklep: 
 
1. Občinski svet Občine Kamnik sprejme Sklep o razporeditvi presežka prihodkov nad 

odhodki javnega vzgojno-izobraževalnega zavoda Osnovna šola Frana Albrehta Kamnik. 
 
2. Občinski svet Občine Kamnik sprejme Sklep o razporeditvi presežka prihodkov nad 

odhodki javnega vzgojno-izobraževalnega zavoda Osnovna šola Marije Vere. 
 

3. Občinski svet Občine Kamnik sprejme Sklep o razporeditvi presežka prihodkov nad 
odhodki javnega vzgojno-izobraževalnega zavoda Osnovna šola Stranje. 

 
4. Občinski svet Občine Kamnik sprejme Sklep o razporeditvi presežka prihodkov nad 

odhodki javnega vzgojno-izobraževalnega zavoda Osnovna šola Šmartno v Tuhinju.  
 
5. Občinski svet Občine Kamnik sprejme Sklep o razporeditvi presežka prihodkov nad 

odhodki javnega vzgojno-izobraževalnega zavoda Osnovna šola Toma Brejca. 
 
6. Občinski svet Občine Kamnik sprejme Sklep o razporeditvi presežka prihodkov nad 

odhodki Javnega zavoda Mekinjski samostan. 
 
7. Občinski svet Občine Kamnik sprejme Sklep o razporeditvi presežka prihodkov nad 

odhodki javnega zavoda Medobčinski muzej Kamnik. 
 

8. Občinski svet Občine Kamnik sprejme Sklep o razporeditvi presežka prihodkov nad 
odhodki javnega zavoda s področja vzgoje in izobraževanja predšolskih otrok Vrtec 
Antona Medveda Kamnik. 

 
9. Občinski svet Občine Kamnik sprejme Sklep o razporeditvi presežka prihodkov nad 

odhodki javnega zavoda Zavod za turizem, šport in kulturo Kamnik. 



Glasovanje: 
Prisotno: 26; 
Za: 24;  proti: 0. 
 
 
Ad 12) PREDLOG ODLOKA O SPREMEMBAH IN DOPOLNITVAH ODLOKA O 

PROGRAMU OPREMLJANJA STAVBNIH ZEMLJIŠČ IN MERILIH ZA ODMERO 
KOMUNALNEGA PRISPEVKA NA OBMOČJU OBČINE KAMNIK – SKRAJŠANI 
POSTOPEK 

====================================================================== 
Predlog odloka je objavljen v gradivu št. 12. 
 
Predlagatelj: Matej Slapar, župan. 
 
Uvodno obrazložitev je podala dr. Marija Tadeja JEŽEK, podsekretarka – vodja Oddelka za 
urejanje prostora.  
 
1. obravnava 
 
Razpravljali so: 
 
Svetnice in svetniki: Igor ŽAVBI in Aleksander URŠIČ, 
 
Na vprašanja iz razprave je odgovorila poročevalka dr. Marija Tadeja JEŽEK. 
 
Občinski svet je sprejel naslednji 

sklep: 
 
Občinski svet Občine Kamnik sprejme Odlok o spremembah in dopolnitvah Odloka o 
programu opremljanja stavbnih zemljišč in merilih za odmero komunalnega prispevka na 
območju Občine Kamnik v prvi obravnavi. 
 
Glasovanje (neveljavno): 
Prisotno: 26; 
Za: 21;  proti: 0. 
 
Aleksander URŠIČ je podal proceduralni predlog za ugotavljanje sklepčnosti. 
 
Glasovanje (ugotavljanje sklepčnosti): 
Prisotno: 24; 
Za: 23;  proti: 0. 
 
Glasovanje (ponovno): 
Prisotno: 24; 
Za: 23;  proti: 0. 
 
2. obravnava 
 
Razpravljal je Anton Tone SMOLNIKAR.  
 
Na vprašanja iz razprave je odgovorila poročevalka dr. Marija Tadeja JEŽEK. 
 
 
 
 



Občinski svet je sprejel naslednji 
sklep: 

 
Občinski svet Občine Kamnik sprejme Odlok o spremembah in dopolnitvah Odloka o 
programu opremljanja stavbnih zemljišč in merilih za odmero komunalnega prispevka na 
območju Občine Kamnik. 
 
Glasovanje: 
Prisotno: 25; 
Za: 24;  proti: 0. 
 
 
Ad 13) PREDLOG ODLOKA O REBALANSU PRORAČUNA OBČINE KAMNIK ZA LETO 

2020 – SKRAJŠANI POSTOPEK 
====================================================================== 
Predlog odloka je objavljen v gradivu št. 12/I. 
 
Dodatno gradivo: amandma svetniške skupine LMŠ in stališče predlagatelja odloka do 
amandmaja so članice in člani sveta prejeli na seji. 
 
Predlagatelj: Matej Slapar, župan. 
 
Uvodno obrazložitev je podala Marija KOS, podsekretarka – pomočnica vodje Oddelka za 
področje finančnega poslovanja.  
 
1. obravnava 
 
Razpravljali so: 
 
Svetniške skupine: Robert PROSEN – LSU. 
 
Svetnice in svetniki: Igor ŽAVBI, Edis RUJOVIĆ, Aleksander URŠIČ, Anton Tone 
SMOLNIKAR, Franci SPRUK, Alenka JEVŠNIK in Cvetka SLAPNIK. 
 
Edis RUJOVIĆ je podal proceduralni predlog, na katerega je odgovoril župan Matej 
SLAPAR. 
 
Na vprašanja iz razprave so odgovorili župan Matej SLAPAR, poročevalka Marija KOS, Aleš 
ŠKORJANC, podsekretar – vodja Oddelka za gospodarske dejavnosti, gospodarske javne 
službe in finance, ter podžupan Aleksander URŠIČ. 
 
Občinski svet je sprejel naslednji 

sklep: 
 
Občinski svet Občine Kamnik sprejme Odlok o rebalansu proračuna Občine Kamnik za leto 
2020 v prvi obravnavi. 
 
Glasovanje: 
Prisotno: 26; 
Za: 23;  proti: 1. 
 
 
 
 
 



2. obravnava 
 
Razpravljali so: 
 
Svetnice in svetniki: Igor ŽAVBI, Franci SPRUK, Jože KOROŠEC in Alenka JEVŠNIK. 
 
Amandmaji 
 
Amandma svetniške skupine LMŠ je predstavil Igor ŽAVBI.  
 
Stališče predlagatelja odloka do amandmaja LMŠ sta predstavila Katarina VEGEL, višja 
svetovalka za področje družbenih dejavnosti, in župan Matej SLAPAR. 
 
Razpravljali so: 
 
Svetniške skupine: Igor ŽAVBI – LMŠ. 
 
Svetnice in svetniki: Edis RUJOVIĆ, Aleksander URŠIČ, Igor ŽAVBI, Karla URH in Duško 
PAPEŽ. 
 
Replika: Aleksander URŠIČ. 
 
Dodatna pojasnila je podal župan Matej SLAPAR. 
 
Občinski svet je sprejel naslednji 

amandma: 
 
Postavka 0318 NAKUP ELEKTRIČNEGA VOZILA ZA PREVOZE STAREJŠIH, NAJEM 
BATERIJE se zmanjša za 25.000 evrov. Sredstva naj se v celoti prerazporedijo na postavko 
8129 SKLAD ZA ŠPORTNE OBJEKTE. 
 
Glasovanje: 
Prisotno: 26; 
Za: 15;  proti: 9. 
 
Matej SLAPAR, župan, je ob 22. uri odredil odmor. Seja se je nadaljevala ob 22.20, ko je bilo 
po ugotovitvi sklepčnosti prisotnih 23 svetnic in svetnikov. 
 
Matej SLAPAR je predlagal ponovno glasovanje o amandmaju svetniške skupine LMŠ.  
 
Proceduralni predlog so podali Igor ŽAVBI, Edis RUJOVIĆ in Anton Tone SMOLNIKAR. 
Odgovoril je Matej SLAPAR. 
 
Glasovanje (o ponovnem glasovanju o amandmaju svetniške skupine LMŠ): 
Prisotno: 25; 
Za: 8;  proti: 11. 
 
Igor ŽAVBI je podal proceduralni predlog, na katerega je odgovoril Matej SLAPAR. 
 
Matej SLAPAR, župan, je predlagal amandma za uskladitev odloka o rebalansu.  
 
Razpravljali so: 
 
Svetniške skupine: Igor ŽAVBI – LMŠ. 
 



Svetnice in svetniki: Anton Tone SMOLNIKAR, Jože KOROŠEC, Aleksander URŠIČ, Franci 
SPRUK in Edis RUJOVIĆ. 
 
Občinski svet je sprejel naslednji 

amandma: 
 
Postavka 8129 – SKLAD ZA ŠPORTNE OBJEKTE se zmanjša za 6.000 €. Prihodki EKO 
SKLAD – SUBVENCIJA ZA NAKUP ELEKTRIČNEGA AVTOMOBILA se zmanjša za 
6.000 €. 
 
Glasovanje: 
Prisotno: 25; 
Za: 20;  proti: 1. 
 
Občinski svet je sprejel še naslednji 

sklep: 
 
Občinski svet Občine Kamnik sprejme Odlok o rebalansu proračuna Občine Kamnik za leto 
2020. 
 
Glasovanje: 
Prisotno: 25; 
Za: 25;  proti: 0. 
 
 
Ad 14) PREDLOG SKLEPA O OPUSTITVI JAVNEGA DOBRA 
====================================================================== 
Predlog sklepa je objavljen v gradivu št. 12. 
 
Predlagatelj: Matej Slapar, župan. 
 
Uvodno obrazložitev je podala Maja SUŠNIK, direktorica občinske uprave.  
 
Razprave ni bilo.  
 
Občinski svet je sprejel naslednji 

sklep: 
 
Občinski svet Občine Kamnik sprejme Sklep o opustitvi javnega dobra. 
 
Glasovanje: 
Prisotno: 25; 
Za: 25;  proti: 0. 
 
 
Seja je bila zaključena ob 22.40.  
 
 
      Zapisnik vodila:              Predsedujoči: 
     Kristina Zabavnik                       Matej Slapar   
               ŽUPAN      


	DNEVNI RED

